
 

 

Näringslivsrådet 2023-10-23 

 

Närvarande:, Magnus Weberg, Carina Jönsson, Robert Sandberg, Håkan Fröjd, Rickard Wollberg, 
Rene Egeris, Jörgen Bengtsson, Johan Tykesson, Carl-Magnus, Oliver Boij, Karina Hansson och Kamilla 
Danielsson. 

Gäst: Marie Wallnerström 

Ej närvarande: Petra Gustavsson 

 

 

1) Håkan Fröjd, Företagarna; Inflationen fortfarande hög och den svag valutan stökar till det. 
När konjunkturen viker ökar nyföretagandet. Rickard Wollberg, Byggbranschen; Det byggs 
för lite. Bostadsproduktionen minskar. Höga räntor och höga kostnader påverkar.  Behov 
finns och när acceptansen för kostnadsökningen finns kan bygget komma igång. Jörgen 
Bengtssonn, LRF; Lantbrukarna gick all-time-high 2022 och den vinsten behövdes till detta 
året. Svårt att få vinst på grödorna men köttproduktionen har gått ok.  Johan Tykesson, 
AME; Den gruppen som står utanför arbetsmarknaden är lika stor oavsett om det är 
högkonjunktur eller lågkonjunktur. Johan pratar om försörjningsstöd. För nyanlända behövs 
det hjälp! Om man anställer så betalar man väldigt låg lön och staten går in och täcker upp 
resten. Vid upphandlingar ska det finnas dialogkrav  - att man kontaktar AME. Rene Egeris – 
Besöksnäring; Ligger lite lägre än föregående år men då var det också Corona som gjorde att 
turismen gick bra. Kanske är det ett normalläge nu.  Mycket danskar. Karl-Magnus, Industri; 
Industrin har inte riktigt hämtat sig från transportskeppet som la sig snett i Suez. Fortfarande 
långa leveranstider på vissa material. Höga räntor och höga el-priser. Robert Sandberg, 
Handeln; Handeln har minskat med 15-20%. Om man inte kör så långt (för att spara 
bensinpengar) kanske man stannar i orten och handlar.  
Oliver Boij, Vuxenutbildning; Behovet ökar på verksamheten när det blir tuffare i yrkeslivet. 
Berättade att Sjöbo utbildningscentrum har en lärlingsutbildning för elever som vill lära sig 
ett yrke på plats. Karina Hansson, kommundirektör; Vi arbetar mycket med 
verksamhetsutveckling för att klara framtida behov med kompetensutveckling, vi arbetar 
tillsammans med sydostkommunerna med krisberedskap och civilt försvar. Vi arbetar med 
god och nära vård och har diskussioner med Region Skåne om kostnader. Information för 
nyanställda . Carina Jönsson, KvinNet; Har ökat antalet medlemmar i nätverket av kvinnliga 
företagare. Magnus Weberg, kommunstyrelsens ordförande; Sparat mycket och tar de 
pengarna nu i stället för att behöva dra ner på personal. När nämnderna presenterar sina 
budgetar kan man se vissa neddragningar. Befolkningsprognosen pekar lite svagt neråt efter 
lång trend med uppåtgående siffror. Kostnaden för försörjningsstöden minskar och vi har 



bland den lägsta arbetslösheten i Skåne men placeringen av barn som far illa ökar och 
därmed också kostnaden. 
Kollektivtrafiken har vi diskussioner kring. Bland annat buss 160 där vi vill ha en extra 
dragning till Blentarp. Vi har också fått klart att vi ska bli pilotprojekt för anropsstyrda resor. 

2) Näringslivsstrategi – Det kommer ett frågebatteri per post som vi önskar att man svarar på 
ganska snabbt. Politiken har fått komma med inspel. 

3) Marie Wallnerström – pratar om hur AME vill vara näringslivets resurs. Uppdraget är att vara 
till för näringslivet. Finns behov i näringslivet så kontakta AME först. Det finns väldigt många 
olika utbildningar. Inom yrkesvux finns en möjlighet att ha en elev hos sig från dag ett. Kan 
skapa utbildningar som är mellan 18-24 månader. Kan starta upp utbildningar ganska 
omgående. Malenagymnasiet har ett bra renommé och alla kommer ut i ett arbete. Det finns 
möjligheter att starta upp utbildningar i näringslivet om behovet finns. Använd Sjöbo 
utbildningscentrum!!! 

4) Val av ordförande – Carina omvaldes till ordförande 
5) Val av viceordförande – Jörgen omvaldes till vice ordförande 
6) Övrigt; Kamilla berättar om att torsdagens Live-sändning (kl 9.00) handlar om vad som är på 

G i kommunen med bland annat detaljplaner, Grimstofta, Sjöbo väst mm. Länk finns här; 
Sjöbo Direkt 26 oktober- På gång i kommunen (mediaflow.com) 

 

 

Vid pennan 

 

 

Kamilla Danielsson, Tillväxtchef 

 

https://live.mediaflow.com/34IEDL9KK5?fbclid=IwAR2NkwulJUR1hUMaeCLJgS_y6dRPJ4z8qaKVxl3MayXfHOmG5iQGI5HLSAc

